
NTTB afd. ZuidWest 
 

NOTULEN vergadering regio Zeeland met AB op 13 februari 2008 te 
Terneuzen 
 

Aanwezig: afd. bestuur: Adri Dam, Chris van Dijk, Nico van Erp, 
 verenigingen:  J. Oostdijk en W. Kamoen (GTI),  J. Derksen (Kapelle), Bram 

Houterman (TTCM), L. Jacobs (Oudelande), Henk en Tiny Janssen (Reynaert), 
E. van Acker (SAR ’72), Y. van Dijk (Scaldina), J. Gelissen (STV), J. Versteeg 
(Westerzicht), C. de Blaey en J. Overbeeke (Yerseke). 

 functionarissen: Bram Houterman (ZTTW + Werkgr. Toern. & Wedstr.) en 
Johan ’t Hooft (JCL) 

Afgemeld: afd. bestuur: John van Geel, Richard Heijl, Jan Mijnsbergen, Henk Sandkuyl. 
 ledenadm.: Ria Elshof. 
 

1 Inventarisatie en volgorde bespreekpunten 
Graag rondvraag toevoegen. Is akkoord 
Jacques Derksen wil graag informatie over de bondsraad van 18 november. Met name 
afwijzing benoeming erelid en aftreden Cees Korevaar. 
Voorzitter geeft uitleg en geeft aan dat de meningen over het erelidmaatschap verdeeld 
waren. Jacques geeft aan dat hij niet blij was met de gang van zaken. 

 

2 Vacatures binnen afdelingsbestuur 
Nog geen opvolgers gevonden voor Nico en Chris. Suggesties graag doorgeven aan het AB. 

 

3 Stand van zaken opleidingen binnen NTTB (afd ZuidWest) 
Adri geeft korte toelichting. Door problemen op het bondsbureau is er achterstand op het 
gebied van opleidingen. Tafeltennisleider 1 is operationeel. In 2010 moet er bij de 
verenigingen iemand met een diploma zijn. Tafeltennisleider 2 draait op proef in Bergen 
op Zoom. In totaal zijn er 5 pilots. Tafeltennistrainer 3 is de opvolger van 
Tafeltennistrainer A.  
Augustus / september start de 1e proef. TT-trainer 4 en 5 komen tzt. Even geparkeerd. 
De nascholingen worden laat bekend. Adri zal dit signaal meenemen. 

 

4 Schwung / W(erving)O(pvang)B(ehoud) 
Binnen de afdeling is er aandacht voor Schwung. Spelregels zijn bijgevoegd. We wachten 
op de aanvragen. 
WOB is landelijk een speerpunt. Staat nu even op een laag pitje, o.a. door problemen op 
het Bondsbureau. 

 

5 Nevenbonden 
Buiten WBTV zijn er geen andere nevenbonden in deze regio. Een enkeling heeft 
uitwisseling met België op verenigingsniveau. Binnenhalen van meer leden kan misschien 
door b.v. contributiedifferentiatie. Voor Sport overdag is nog geen competitievorm. Er 
komt wel een thema-avond. Is Adri mee bezig. 

 

Voorbeeldverenigingen: 
De afdeling werd gevraagd om 4 voorbeeldverenigingen te noemen. AB heeft aangegeven 
dan in ieder geval er 5 te willen noemen i.v.m. de 5 regio’s. Vanuit Zeeland is TTC 
Middelburg opgegeven. Dit betekent echter geen diskwalificatie voor de andere 
verenigingen. Voor West Brabant is ODT opgegeven en daar draait nu een project voor 
ouderen.  



6 Brainstormen omtrent aanpassen Jeugdcompetitie  
- Jeugd wil bijverdienen op zaterdag. Haken dus af. Oplossing: oudere jeugd ook op 

vrijdagavond laten spelen. 
- Kleinere competities, teams van 2, eerder klaar. 
- Op zaterdag en zondag spelen. 
- Keuzemogelijkheid geven voor meer opties. De vraag is of dat werkelijk een optie is. 
- 4 tegen 4 op 2 tafels (is in België). Probleem is capaciteit, per team zijn 2 tafels 

nodig. 
- Inventariseren opzet en ervaring duo-competities in afdeling West. Niet zelf het wiel 

opnieuw uitvinden. 
- Reden oorzaak terugloop belangstelling jeugd? Is daar onderzoek naar gedaan? 
 

7 ALV verplicht en / of reiskosten vergoeding 
Na enige discussie vindt een soort stemming plaats. Het merendeel van de aanwezigen is 
voor laten zoals het is. Er wordt nog wel een nuance gesuggereerd: De verplichting geldt 
alleen voor verenigingen met meer dan 10 leden. 4 aanwezigen zijn voor afschaffing. 

 

8 Rondvraag 
Chris vraagt of iedereen de presentielijst heeft getekend. 
 
Ludo Jacobs (TTVO): Er komt weer een internationaal toernooi aan in Nederland. Is er weer 
een debacle scenario mogelijk? Nee, dat risico is afgedekt. 
 
Henk Janssen (Reynaert): Vereniging bestaat binnenkort 25 jaar. Hebben dan ook 
jubilarissen. Doet de bond daar iets voor? Daar zijn criteria voor. 
 
Mededeling Henk Janssen (Reynaert): Van de jeugd zijn er nog slechts 2 lid gebleven. Is 
een trieste zaak. Vereniging heeft ook geen kader om trainingen aan de jeugd te geven. 
Lijkt aflopende zaak. 
 
J. Overbeeke (Yerseke): Is het mogelijk om minder verschil tussen de competitieklassen te 
hebben? Het verschil is nu te groot. Is moeilijk voor ledenbehoud. Leden haken dan 
gemakkelijk af. Antwoord: Indelen competitie is en blijft altijd lastig. 
 
Kees de Blaey (Yerseke): Moet een naam van een begeleider bij senioren vermeld worden? 
Nee, geldt alleen voor jeugd. 
2 spelers van Kapelle spelen bij Yerseke. Zowel Yerseke als Kapelle moeten 
basiscontributie betalen. En hoe zit het dan met de verzekering? Als je voor meerdere 
verenigingen competitie speelt, betaal je zowel de basiscontributie als de 
competitietoeslag dubbel. Lijkt geen eerlijke regeling. Aangegeven wordt dat het AB e.e.a. 
zal (laten) navragen. Dubbele basiscontributie zou niet mogen. 
 
En hoe lang duurt het voordat er voor nieuwe leden bondskaarten worden ontvangen. Lijkt 
nu erg lang te duren. Wordt ook nagevraagd. 
 
Nico: De afdelingskampioenschappen 2008 kunnen in mei niet doorgaan. Reden: Het 
hoofdbestuur moest de NK verzetten wegens de wereldkampioenschappen voor landen. NK 
is nu 17 en 18 mei geworden en dat was onze datum voor de afdelingskampioenschappen. 
De ZuidWest kampioenschappen zijn nu verplaatst naar zondag 18 januari 2009. Jeugd en 
senioren spelen allemaal op één dag in Veldhoven op 90 tafels. 
Er wordt nog gevraagd of in 2010 het evenement op zaterdag kan plaatsvinden en 
misschien ook op een centralere plaats. Breda is echter geen optie, daar is geen 
organisator voorhanden. Nico neemt de opmerkingen mee. 



 
Adri: Hoe zit het met de be- en naleving van het rookverbod? Rookt men buiten of levert 
het dissidenten op? Tot op heden lijkt dit bij de aanwezige verenigingen geen groot 
probleem. 
 
Niets meer aan de orde zijnde, bedankt Adri de aanwezigen voor hun komst en hun 
inbreng, wenst iedereen een goede thuisreis toe en sluit de vergadering. 

 

Goirle, 04/04/2008 
 
Chris van Dijk 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

SCHWUNG regels 
 

1. Voor activiteiten rond werving, opvang en behoud van een vereniging of van verenigingen 
samen, kan een bijdrage van de afdeling gevraagd worden. 

 

2. Een aanvraag voor een bijdrage moet vooraf gedaan worden.onder overlegging van een 
begroting. 

 

3. Per activiteit van een vereniging geldt een maximum bijdrage van € 250,= , bij meer 
samenwerkende verenigingen geldt een bijdrage van € 175,= per vereniging. In totaal is 
het maximum € 550,= voor een activiteit. De bijdrage is nooit hoger dan 50% van de 
werkelijk gemaakte kosten..  

 
4. Een Schwungbijdrage is van ondersteunende en waarderende aard.  
 
5. De hoogte van de bijdrage hangt o.a. af van het aantal betrokken verenigingen, het 
aantal deelnemers, de soort doelgroep, de aard van de begroting en het aantal 
aanvragen. 

 
6. Van een activiteit dient een leuk verslag, bij voorkeur met foto, ingestuurd te worden 
ter plaatsing op de website of een ander promotiemiddel. 

 
7. Uitbetaling van een bijdrage vindt plaats na ontvangst van een verslag en een financiële 
verantwoording. Indien mogelijk moet deze verantwoording met bescheiden onderbouwd 
kunnen worden. 

 
8. Iedere aanvrage wordt door het AB getoetst, waarna een besluit wordt genomen. 
 
PROCEDURE 
 
1. De aanvraag kan (bij voorkeur via mail) worden ingediend bij de secretaris van de afd. 
ZuidWest (secretaris@nttb-zuidwest.nl)  

 
2. Deze mailt een ontvangstbevestiging. Met vermelding van datum waarop het verzoek 
binnen het AB besproken zal worden. 

 
3. En stuurt - samen met een advies - de aanvraag door aan het AB ter beoordeling. 
 
4. Zo spoedig mogelijk na de besluitvorming krijgt de inzender via mail te horen of van een 
bijdrage sprake zal zijn en hoe hoog deze is. 



Actiepunten Regiovergaderingen 2008 
 
De nascholingen worden laat bekend.  
Adri Dam zal dit signaal meenemen. 
 
Wanneer iemand lid is van 2 verenigingen wordt er dubbele basiscontributie en verzekering 
betaald. 
AB zal navraag doen. 
 
En hoe lang duurt het voordat er voor nieuwe leden bondskaarten worden ontvangen.  
AB zal navraag doen. 
 
Gevraagd wordt naar een freeware-programma voor  verenigingsadministratie. 
AB zal navraag doen. 
 
Competitiespelen bij 2 verenigingen in verschillende afdelingen 
Reactie in infoZuidWest en op website 
 
Gesteld wordt dat de promotie/degradatie regeling niet altijd duidelijk is.  
Heeft een vereniging “recht” op een plaats in een bepaalde klasse? 
Zal steeds bij in te vullen teamlijsten en in competitiebulletin worden aangegeven 
 
Uit ervaringen van 2 verenigingen blijkt dat verenigingen een beroep kunnen doen op de 
WMO regeling voor bijvoorbeeld schoonmaak- of beheerswerkzaamheden. De gemeente 
stelt daar dan iemand voor aan die ook door de gemeente betaald wordt. 
Jan Mijnsbergen zegt toe hier navraag naar te doen. 
 
Een vereniging heeft tweemaal een opmerking geplaatst op het wedstrijdformulier en nooit 
meer iets gehoord.  
Richard Heil zal hier op terugkomen. 
 
 
 

Voorstellen voortkomende uit brainstorm jeugdcompetitie  
 
� Duo-competitie 
� Oudere jeugd op vrijdagavond laten spelen 
� Jongere senioren op zaterdag laten spelen 
� Oudere jeugd (met dispensatie) in seniorenteam laten spelen/invallen 
� Toernooien organiseren voor ouderen jeugd 
� Op zaterdag en zondag spelen 
� 4 tegen 4 op 2 tafels (is in België) 
� Competitie uitbreiden naar Gelderland en/of Limburg 
� Op zaterdag of zondagmorgen in 1 zaal competitie spelen met meerdere verenigingen. 
� Jeugdcompetitie op avonden in lagere klassen, eventueel op 2 tafels 
� Spelen op woensdagmiddag 
� Leukere presentatie van de uitslagen bij de jeugd (internet community) 
� Het aantal leeftijdsklassen verminderen 
� Minder stringent vasthouden aan de sterkte van de teams 
 


